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Zápis z jednání osadního výboru Lhota ze dne  22.3.2022

  

předseda:  

Richard Bergmann  

členové: 

Tomáš Oždian  

Petra Špatenková  

Jana Křečková 

Jakub Semerák 

Pavel Kulda 

Kamil Regner 

Tomáš Matyska –  konzultace probíhala telefonicky během zasedání OV 

Hana Škodová (MD) neúčast omluvena

za Město Červený Kostelec: 

místostarosta Jiří Regner 

 

Osadní výbor (dále jen OV) zahájil předseda Richard Bergmann uvítáním všech přítomných a 

poděkováním za účast místostarostovi a zástupcům hasičů, kteří se pravidelně účastní všech 

zasedání OV, které probíhají v hasičské zbrojnici, za umožnění využití těchto prostor děkujeme. 

 

Náves u Špeldů  - rekonstrukce, výsadba dřevin 

Projektant města provedl úpravy v návrhu rekonstrukce návsi, zohlednil minulé připomínky z 

osobního jednání s členy OV z 13.12. 2021 na radnici, které zakomponoval do upravené 

situační studie.  

Byla diskutována možnost instalace vánočního stromku, který by se na vánoce osazoval na 

náves. Byl zde návrh umístit stromek k hlavní silnici a pak druhý většinový názor, že by 

stromek mohl být umístěn v horní části návsi, ale tak, aby byl viditelný od hlavní komunikace 

Bří Čapků. OV bude souhlasit s řešením, které optimálně vyhodnotí sám projektant s ohledem 

na dané možnosti prostoru. Po provedených případných úpravách bude situační návrh 

předložen i veřejnosti, zřejmě prostřednictvím mobilního rozhlasu Města s tím, že by se občané 

Lhoty vyjádřili k návrhu druhů herních prvků. S místem pro ně počítá projednávaný návrh.  

Realizace vlastní rekonstrukce není přesně termínována, počítá se i s dotacemi a následným 

zařazením do rozpočtu Města. 

 

OV realizoval instalaci vánočního stromku před vánocemi na návsi u Špeldů, stromek byl 

osvícen, vyzdoben žáky ze ZŠ se zhotovenými krásnými ozdobami, byla vytvořena příjemná 

vánoční atmosféra pro všechny kolemjdoucí. Realizace hromadného setkání u vánočního 

stromku se, s ohledem na tehdejší epid. situaci, neuskutečnila. V roce 2022 se před vánocemi o 

to rozhodně pokusíme. 

 

Kanalizace a oprava komunikace v ul. Zemědělská – žádost o dotace rok 2022 

Bratří Čapků – oprava komunikace – žádost o dotace rok 2023 

Chodník od křižovatky od sv. Jana k Základní škole – společný projekt s ul. Bří Čapků 

Prostor u nádraží ČD – zpracovává se studie. 

Toto jsou všechno dlouhodobé záměry, které se budou realizovat v případě získání státních 

dotací. Všechny akce jsou v přípravě, zpracovávají se studie, realizuje se postupně směna 

pozemků či nutný odkup pozemků. 
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Komunikace od Coblů k Drahoňovským – s realizací je počítáno v rozpočtu. 

Křížek u „charity - výrobny sirupů“ – je záměr řešit posunutí křížku tak, aby byl zajištěn 

dostatečně prostorově vyhovující vjezd na vedlejší komunikaci. Tato akce je návazná na akci 

dopravní řešení územní studie u rybníku Balaton směr k Lipkám. Zároveň se zde počítá 

s rekonstrukcí komunikace, včetně vybudování osvětlení. Při příležitosti posunutí křížku se 

provede i oprava stávajícího pískovcového podstavce s křížkem.  

 

Komunikace za tratí ČD směr k Hanušům  - narušený povrch – dle vyjádření místostarosty 

bude provedena kontrola s návrhem na opravu.  

Křižovatka u sv. Jana – přechod – narušen zdrsněný povrch (přechod pro nevidomé), dle 

vyjádření místostarosty bude provedena kontrola s návrhem na opravu.  

 

Revitalizace zatravněného prostoru u ul. Zemědělská směr k tréninkovému fotbalovému 

hřišti – dle vyjádření místostarosty bude provedeno až při realizaci ul. Zemědělská, kde se bude 

řešit i odvod dešťových vod.  

 

Školní hřiště Lhota s ohledem na nevhodné povětrnostní podmínky pro vytvoření ledové 

plochy nebylo v roce 2021/22 realizováno pouze dřevěné bednění. Pro další sezony se 

s ledovou plochou i nadále počítá. OV Lhota děkuji dobrovolníkům za jejich snahu, která 

bohužel nebyla díky povětrnostním podmínkám korunována úspěchem. 

Dosud nebyl realizován náš podnět na doplnění hřiště o 2 desky s koši na basketbal. 

Místostarosta, dle jeho vyjádření, bude urgovat realizaci. 

 

Osvětlení u železničního viaduktu Lhota – bylo realizováno, včetně doplnění svítidel dle 

potřeby i v okolí, směr k nádraží i směr k 9. křížům. Děkujeme Městu. 

 

Komunikace ul. Výsluní I a II – bylo realizováno pouze v ul. Výsluní II. Doporučujeme řešit 

i Výsluní I podle aktuální potřeby.  

 

Hasičská zbrojnice Lhota – zátěžová plocha vjezdu do garáží u objektu hasičárny byla 

opravena tak, aby byl zajištěn bezpečný a rychlý výjezd hasičů. Děkujeme Městu. 

 

Domov mládeže bývalé Střední oděvní školy v Červeném Kostelci je v současné době 

využíván pro uprchlíky z Ukrajiny, kde je umístěno cca 60 osob. Místostarosta informoval i o 

způsobu zajištění dalších potřeb pro tyto osoby, včetně zajištění vzdělávání žáků v ZŠ 

Komenského ul., včetně možnosti jazykových kurzů, zajištění lékařské péče, stravování apod. 

Ředitelka ZŠ Lhota je připravena řešit i případné vzdělávání žáků na zdejší škole, pokud 

vznikne potřeba umístit další žáky. Případnou pomoc pro uprchlíky, pokud někdo projeví 

zájem, je dobré realizovat ve spolupráci s Městem Č. Kostelec, který má k dispozici všechny 

potřebné informace a ví, jak věci, ve spolupráci s ostatními charitativními organizacemi, řešit. 

 

Předseda OV Lhota požádal o častější aktualizování obsahu dvou lhoteckých nástěnek (U 

Berků a v ul. Bří. Čapků) Místostarosta sdělil, že není v silách města zajišťovat častější obměnu 

obsahu vývěsek a nabídl OV, aby tuto činnost doplnil vlastními silami.  

 

Občané mohou využít pro své připomínky nebo podněty aplikaci Mobilní Rozhlas nebo přes 

webové rozhraní ZmapujTo. Systém se postará o předání podnětu konkrétní samosprávě, tedy 

Městu Červený Kostelec, který je bude řešit.  
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OV sdělilo své doporučení místostarostovi, zda by bylo možné zveřejňovat zápisy ze zasedání 

OV i prostřednictvím právě těchto stránek pro občany Lhoty, případně i širokou veřejnost města 

Červený Kostelec? 

 
Zápisy ze zasedání OV jsou umístěny na vývěskách v ul. Bratří Čapků a u Berků. V elektronické 

podobě na stránkách Města Č. Kostelec ve složce osadní výbory.                

Zapsala Jana Křečková 


